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Mødereferat baneudvalgsmøde 
mandag den 22. april 2024 kl. 16.30 
hos greenkeeperne 

 

Deltagere: 

Bo Vaaben (BV) (formand og ref.) 

Kristoffer Harreby (KH) 

Marianne Kristensen (MK) 

René Kildsgaard (RK) 

Paul Sørensen (PS) 

Erik Brok (EB) 

 

Afbud: 

Arne Holm Hansen (AHH) 

 

Eksterne deltagere 

Ingen 

 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Status for banen herunder orientering om arbejdet siden sidst samt    

planlagte opgaver de næste måneder.  

Greens 

Greens er kommet igennem vinteren og de meget våde måneder med de 

forventede svampeangreb. Greens på Sletten og Parken er efter topdresning og 

tilføring af mikro/makro næringer ved at lukke sig efter skaderne. De normalt 

udfordrede greens på Parken 4, 5, 6 og 7 og selvfølgelig greens på Skoven får 

lidt ekstra ”kærlighed”. Men ingen overraskelser og når solen kommer lidt 

højere på himlen og temperaturen, ikke mindst jordtemepaturen, igen viser 2 

cifrede varmegrader, vil greens hurtigt igen finde tilbage til normal standard. 

Fairways 

Trods de store vandmængder synes fairways at klare dræningen fint. Specielt 

fairways på Sletten har dog behov for at få tilført yderligere topdres. 

Dræningsplan 2024 – 2026 

Udover den kontinuerlige spuling og vedligeholdelse af det eksisterende 

drænsystem, intensive topdresning mv. af greens og fairways, har 

Baneafdelingen særlig fokus på særlige ”problemområder” på banen, som over 

årene 2024 – 2026 vil blive gjort mindre vejrafhængige. Hovedformålet er at 
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forlænge golfsæsonen, så vi kan starte før og slutte senere og i det hele taget 

gøre banen endnu mindre følsom i forhold til vejrsituationen. 

Du kan se planen her. 

 

2. Orientering om robotløsning på Sletten 

Der er ved at blive etableret adgang til 220 v strøm på Sletten. Der skal 

etableres 2 ladestationer. Den ene ladestastation etableres ved green på Sletten 

7 og strømmen hentes fra nabobygningen (vi får en særskilt bi-måler       ). Ved 

starterhuset på Sletten 1 etableres den anden ladestation. Strømmen føres under 

vejen fra Half-way-house. Strømmen skal være klar til medio maj, hvor de 2 

nye robotklippere kommer i drift.  

 

3. Status projekt ”varm hal” 

Projektet er afsluttet og greenkeeperne er meget tilfredse med resultatet. 

 
 

4. Forslag, ideer og ønsker modtaget siden sidste møde 

a. Få etableret bedre dræn ved den midlertidige sø ved 

Korthulsbanens hul 7 

Projektet med etablering af dræn er allerede igangsat og forventes 

afsluttet primo maj. 

 

5. Næste møde 

Mandag den 17. juni 2024 

 

https://www.vgc.dk/banen/drift-planer-og-projekter/draeningsplan-2024-2026/

